

GREAT SKYVIEW
格萊天漾大飯店

2025謝師宴專案

2025 GRADUATION PARTY PACKAGE

付訂日期於2025年04月30日前，將享有桌價95折優惠(服務費原價)

If the deposit payment day is before April 30, 2025, you will enjoy a 5% off discount.

精選自助餐 BUFFET MENU

每位NT\$1,200+10%

NT\$1,200+10% per person

附咖啡和軟性飲料(可樂、果汁)

Free flow of coffee & soft drinks during function

*最少40位 MINIMUM 40 PAX

中式桌席 CHINESE TABLE MENU

週一至周四

每桌NT\$10,000+10%/每桌10位

Monday to Thursday

Only NT\$10,000+10% per table for 10pax

週五至週日

每桌NT\$12,000+10%/每桌10位

Friday to Sunday

Only NT\$12,000+10% per table for 10pax

附果汁暢飲

Free flow of orange juice during function

*最少3桌 MINIMUM 3 TABLES

專案內容 Graduation Party Package Includes :

- 席間使用無線麥克風2支、投影機(含螢幕)1組和音源線1條

A set of built-in LCD projector with a screen, 2 wireless microphones, and 1 sound line-in during function.

- 消費總金額每1,000元，可享有1小時免費停車(限特約停車場)

1 hour of complimentary parking for every NT\$1000 spent at the event.

- 如需選用塔拉朵冰淇淋方案(口味隨機出品，恕無法指定)，

每位每杯優惠價NT\$50+10%

Ice Cream Selection for NT\$50+10% per cup per person (Random flavors).

- 自助式KTV歡唱三小時，可享優惠價新台幣5,000元

(數量有限，請洽訂席業務)

Karaoke Bar for 3 hours will be NT\$5,000

(Hurry while stock lasts, please contact to our sales rep).

專案加贈 Special offers :

- 訂席滿40位，贈送迎賓無酒精雞尾酒一缸

With a minimum guarantee of 40 people, we offer a non-alcoholic cocktail

其他備註 Remarks :

- 活動期間2025 / 05 / 01~2025 / 08 / 31止

The package is valid until 2024/08/31.

- 本專案桌菜最低適用3桌以上，自助餐需40位以上

The package is based on a minimum of 3 tables and buffet menu is based on a minimum of 40 people.

- 午宴使用時間12:00 ~15:00 /晚宴使用時間18:30~21:30，

如提前進場佈置或延後退場須依時段收取超時費用及人力費用

Lunch time is limited 12:00 to 15:00 / Dinner is limited 18:30 to 21:30.

Additional room rental and man power fee will be applied for overtime or pre-setup room rental fee.

- 專案內提供之自助餐食物和飲品限於飯店使用，

恕無法提供外帶服務

Buffet food and beverage provided in the package are limited to be used only in the hotel, and no takeaway service is allowed.

- 以上價格以新台幣計價，需另收一成服務費

Above prices are quoted in NT dollars and are subjected to a 10% service charge.

- 如有未盡之事宜，本飯店享有最終解釋權

If there are any unmentioned matters, we reserve the right of interpretation.